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                                          Γραμματέας Κ.Ο ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ-Βουλευτής Ν.Ηρακλείου 
                                                                           Βασίλης Κεγκέρογλου 

                                                                                  

 ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τους Υπουργούς: 

α) Υποδομών και Μεταφορών, κ.Κ.Καραμανλή 

β) Περιβάλλοντος και Ενέργειας,κ.Κ.Σκρέκα 

γ)Εσωτερικών, κ.Μ.Βορίδη 

 

Θέμα: «Εκπόνηση ειδικού χωρικού σχεδίου και ολοκληρωμένου αναπτυξιακού 

προγράμματος για τον Δήμο Μινώα Πεδιάδας». 

  

Με δεκάδες κυριολεκτικά παρεμβάσεις σας έχουμε επισημάνει ότι η εκπόνηση  ειδικού 

χωρικού σχεδίου στο Δήμο Μινώα Πεδιάδας, εκτός από αναγκαιότητα αποτελεί και 

απαραίτητη προϋπόθεση για την υλοποίηση του νέου διεθνούς αεροδρομίου στο Καστέλι, 

καθώς σύμφωνα με αυτό θα προσδιοριστούν οι χρήσεις γης και θα δρομολογηθεί η 

ανάπτυξη της ευρύτερης περιοχής. 

Το νέο διεθνές αεροδρόμιο στο Καστέλι είναι ένα έργο μεγάλης κατασκευαστικής και 

αναπτυξιακής κλίμακας και αναμένεται να διαφοροποιήσει πλήρως την εικόνα της 

ευρύτερης περιοχής ενώ παράλληλα καταδεικνύει την ανάγκη ύπαρξης ειδικού χωρικού 

σχεδίου, αφού η κατασκευή του πρέπει να βασιστεί στα πλαίσια ενός ολοκληρωμένου 

αναπτυξιακού σχεδιασμού της ευρύτερης περιοχής που δυστυχώς σήμερα δεν υπάρχει. 

Ύστερα από τη συζήτηση σχετικής επίκαιρης ερώτησης μου στις 10 Ιανουαρίου 2020 στη 

Βουλή, καταλήξαμε σε ειδικό χωρικό σχέδιο -και όχι τοπικό χωρικό σχέδιο-, δεδομένης της 

πιο γρήγορης διαδικασίας, το οποίο γεωγραφικά θα καλύψει το σύνολο του δήμου, με 

κόστος περίπου 500.000 Ευρώ. 

Το ειδικό χωρικό σχέδιο γίνεται σε δύο στάδια, σε ένα στάδιο προέγκρισης και σε ένα 

στάδιο τελικής έγκρισης με το οποίο εγκρίνεται η τελική μελέτη που έχει τέσσερις 

υπομελέτες, την πολεοδομική, τη γεωλογική, τη στρατηγική μελέτη περιβαλλοντικών 

επιπτώσεων και τη μελέτη οριοθέτησης υδατολυμάτων. 

Επειδή τότε είχατε ανακοινώσει συγκεκριμένο χρονοδιάγραμμα τόσο για την μελέτη 

προέγκρισης που περιλαμβάνει τους βασικούς άξονες για τις χρήσεις γης και τους όρους 

δόμησης, όσο και για την προκήρυξή  μελέτης της τελικής έγκρισης.  
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Επειδή η χρηματοδότηση του ειδικού χωρικού σχεδίου είναι διασφαλισμένη από το 

πράσινο ταμείο 

Επειδή πρέπει να διαπιστωθούν και να αποτυπωθούν  οι προοπτικές, οι ιδιαιτερότητες 

αλλά και οι αδυναμίες των γύρω περιοχών  και να προταθούν συγκεκριμένοι στόχοι, 

κατευθύνσεις, προγράμματα και μέτρα για ομαλή ανάπτυξη. 

Επειδή σήμερα το ζητούμενο είναι όχι μόνο η αντιμετώπιση της άναρχης ανάπτυξης που 

θα προκληθεί στη γύρω από το αεροδρόμιο περιοχή, η οποία θα αποφευχθεί μόνο με την 

εκπόνηση ειδικού χωρικού σχεδίου αλλά και η δρομολόγηση της τοπικής ανάπτυξης  

Επειδή εκτός από την δέσμευση σας στη Βουλή, είχατε δεσμευτεί και στον Δήμο Μινώα 

Πεδιάδας, για την άμεση προώθηση ειδικού χωρικού σχεδίου. 

Ερωτάσθε κκ Υπουργοί:  

-Τι ενέργειες έχουν γίνει για το ειδικό χωρικό σχέδιο του Δήμου Μινώα Πεδιάδας και σε 

ποιο στάδιο βρίσκονται σήμερα; 

-Σε ποιες ενέργειες θα προβείτε περαιτέρω, σε συνεργασία με τον Δήμο και την Περιφέρεια 

Κρήτης για την προώθηση ενός ολοκληρωμένου αναπτυξιακού προγράμματος για την 

περιοχή; 

 

Ο Ερωτών Βουλευτής 

 

Βασίλης Κεγκέρογλου 

 

 




